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ZAPISNIK 
sa 3. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 1. kolovoza 2013. godine 

(četvrtak) u Maloj koncertnoj dvorani Spomen doma u Pazinu. 
 
Sjednicu je u 17,03 sati otvorio Valter Drandić, predsjednik Skupštine Istarske županije 
koji je sjednici i predsjedavao. 
Pozdravlja sve prisutne i poziva Vesnu Ivančić, tajnicu Skupštine Istarske županije da 
izvrši prozivku vijećnika Skupštine Istarske županije. 
 
PRISUTNI – ODSUTNI 
 

Red. 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 

1. DAVOR KOMAR 
 

IDS –HNS -Zeleni  

2. FURIO RADIN 
 

IDS –HNS -Zeleni  

3. ELVIRA KRIZMANIĆ 
MARJANOVIĆ 

IDS –HNS -Zeleni  

4. VALTER DRANDIĆ 
 

IDS –HNS -Zeleni  

5. IVAN JAKOVČIĆ 
 

IDS –HNS -Zeleni  

6. SANDRA ĆAKIĆ KUHAR 
 

IDS –HNS -Zeleni  

7. TEDI CHIAVALON 
 

IDS –HNS -Zeleni  

8. VILI ROSANDA 
 

IDS –HNS -Zeleni  

9. NEVIJA POROPAT 
 

IDS –HNS -Zeleni  

10. DRAGAN FILIPOVIĆ 
 

IDS –HNS -Zeleni  

11. JOSIP ANTON RUPNIK 
 

IDS –HNS -Zeleni  

12. OSMAN DŽELIL 
 

IDS –HNS -Zeleni  

13. VESNA ŠĆIRA KNAPIĆ 
 

IDS –HNS -Zeleni  

14. VLADIMIR BURŠIĆ 
 

IDS –HNS -Zeleni  

15. ZDENKO PLIŠKO 
 

IDS –HNS -Zeleni  

16. SLAVICA POPADIĆ 
 

IDS –HNS -Zeleni  

17. IGOR MERLIĆ 
 

IDS –HNS -Zeleni  

18. TAMARA BRUSSICH 
 

IDS –HNS -Zeleni  

19. LIRIM RAMADANI 
 

IDS –HNS -Zeleni odsutan 

20. ELEONORA KOTIGA VAŠ 
 

IDS –HNS -Zeleni  
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Red. 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 

21. PETRA KANCIJANIĆ 
 

IDS –HNS -Zeleni  

22. DANICA MILETIĆ 
 

IDS –HNS -Zeleni  

23. LINO KUHARIĆ 
 

IDS –HNS -Zeleni  

24. STJEPAN MRAKOVIĆ 
 

IDS –HNS -Zeleni  

25. DAMIR KAJIN SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

 

26. DANIJEL FERIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

 

27. TANJA VRBAT SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

 

28. SILVANO HRELJA SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

odsutan (o) 

29. BRANKO RUŽIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

 

30. SANDRO JURMAN SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

odsutan 

31. MIRJANA GALO SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

 

32. EVELINA BIASIOL 
BRKLJAČIĆ 

SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

 

33. MAJA ŠARIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

 

34. KEMAL VELAGIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

 

35. BOJAN SKOČILIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

 

36. NIKOLA DOBRILA SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

 

37. MILJENKO KOROMAN SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

 

38. MARINO DIMINIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS-SDA 
Hrvatske 

 

39. MARINO ROCE 
 

HDZ - HDS  

40. IVICA BUTORAC 
 

HDZ - HDS  

41. ŽELJKA HRLIĆ 
 

HDZ - HDS  

42. TATJANA MRKONJIĆ 
 

HDZ - HDS  

43. DAMIR ILIĆ Hrvatski laburisti – Stranka 
rada 

 

44. MARIO RADEŠIĆ Hrvatski laburisti – Stranka 
rada 

 

45. TICIJAN PERUŠKO Hrvatski laburisti – Stranka 
rada 
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OSTALI PRISUTNI: 
mr.sc.VALTER FLEGO, župan Istarske županije 
VIVIANA BENUSSI, zamjenica župana Istarske županije 
MIODRAG ČERINA, zamjenik župana Istarske županije 
GIUSEPPINA RAJKO, zamjenica župana Istarske županije 
VALERIO DRANDIĆ, načelnik Županijske uprave Istarske županije 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine Istarske županije, 
MELITA FERENČIĆ, pomoćnica tajnice Skupštine Istarske županije, 
DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela za lok. i podr. (reg.) samoupravu 
SLAVICA BENČIĆ KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun IŽ, 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj IŽ, 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
ribarstvo i vodoprivredu IŽ, 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb IŽ, 
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i gradnju 
IŽ, 
VLADIMIR TORBICA, pročelnik Upravnog odjela za kulturu IŽ, 
BRANKO CURIĆ, pročelnik Upravnog odjela za turizam IŽ, 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku 
kulturu IŽ, 
ORIANO OTOČAN, pročelnik Upravnog odjela za međunarodnu suradnju i europske 
integracije, 
GRACIJANO PREKALJ, direktor AZRRI-a, 
DARKO KADUM direktor MIH-a, 
VALTER POROPAT direktor IRENE. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE, VALTER DRANDIĆ 
nakon izvršene prozivke utvrđuje se da je prisutno 42 od 45 vijećnika, pa Skupština 
može punovažno raspravljati i odlučivati. 
Pozdravlja sve prisutne i predlaže da se na inicijativu Grada Poreča s Dnevnog reda 
skine točka 5. Prijedlog Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža u sklopu hotela, turističkih naselja i kampova 
tvrtke Plava Laguna d.d. Poreč jer je Grad Poreč podnio zahtjev za dobivanje 
ovlaštenja za davanje koncesija na pomorskom dobru. 
 
Otvara raspravu po Klubovima. 
 
MARINO DIMINIĆ-u ime Kluba HSU-HSLS 
predlaže da se s dnevnog reda skine točka 4. Prijedlog Odluke o prestanku koncesije 
na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja luke posebne namjene – 
privezište „Alberi“,zbog toga što obrazloženje Odluke nije potpuno i vjerodostojno. 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik 
obrazlaže da je razlog oduzimanja koncesije to što tvrtka nije financijski realizirala ono 
što je bilo zadano koncesijom. Temeljem detaljnog plana kojeg je donio Grad Umag, 
napravljen je projekt i ishodovana građevinska dozvola. Rok je u dva navrata 
produžavan, nije ispoštovan i radi toga se oduzima koncesija. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
konstatira da točka 4. ostaje na dnevnom redu i daje na glasanje dnevni red bez točke 
5. te nakon glasanja utvrđuje da je Skupština jednoglasno usvojila sljedeći  
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DNEVNI RED 

1. Verifikacija zapisnika sa 2. sjednice Skupštine Istarske županije, 
2. Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije, 
3. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu 

upravnih tijela Istarske županije, 
4. Prijedlog Odluke o prestanku koncesije na pomorskom dobru u svrhu 

gospodarskog korištenja luke posebne namjene – privezište „Alberi“, 
5. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesija na pomorskom dobru u svrhu 

gospodarskog korištenja morskih plaža u TN „Červar – Porat“ i Zambratiji, 
6. Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za koncesiju na pomorskom 

dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja ski - lifta na lokaciji „Stella Maris“ 
u Umagu, 

7. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u 
svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luka posebne namjene u Vrsaru, 

8. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Poreč na potpisivanje 
Ugovora o izvođenju radova na sanaciji i dogradnji postojećeg lukobrana i molova 
luke javnog prometa Červar Porat – I. faza, 

9. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o produljenju rokova provedbe 
mjera za unaprjeđenje poljoprivredne proizvodnje i Strateškog programa ruralnog 
razvoja Istarske županije od 2008. do 2013. godine za period do kraja 2015. 
godine, 

10. Prijedlog Pravilnika o provedbi javnog poziva za državne potpore koje dodjeljuje 
Istarska županija, 

11. Prijedlog Pravilnika o korištenju sredstava Fonda za razvoj poljoprivrede i 
agroturizma Istre, 

12. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva za 2013. godinu, 

13. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja decentraliziranih funkcija srednjih škola i učeničkih domova za  2013. 
godinu, 

14. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih i srednjih 
škola, te učeničkih domova Istarske županije za 2013. godinu, 

15.  
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Uprave i Nadzornog odbora 

trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč za 2012. godinu, 
b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju temeljnih financijskih izvješća trgovačkog 

društva MIH d.o.o. Poreč za 2012. godinu, 
c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Odluke o raspodjeli dobiti trgovačkog društva 

MIH d.o.o. Poreč za 2012. godinu, 
d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Odluke o davanju razrješnice članovima 

Nadzornog odbora trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč, 
e. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Odluke o davanju razrješnice Upravi trgovačkog 

društva MIH d.o.o. Poreč, 
16.  

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave o poslovanju Društva 
AZRRI- Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2012. godinu i 
davanje razrješnice članu Uprave, 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju godišnjih financijskih izvješća Društva 
AZRRI d.o.o. Pazin, 

c. Prijedlog Odluke o uporabi dobitka financijske 2012. godine Društva 
AZRRI d.o.o. Pazin, 

d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora o 
obavljenom nadzoru poslovanja Društva AZRRI d.o.o. Pazin, 
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17.  
a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju temeljnih financijskih izvješća društva 

IRENA d.o.o. Labin, 
b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave o poslovanju društva 

IRENA – Istarska Regionalna Energetska Agencija za energetske 
djelatnosti d.o.o. Labin, za 2012. godinu,  

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora o 
obavljenom nadzoru poslovanja društva IRENA d.o.o. za 2012. godinu, 

d. Prijedlog Odluke o raspodjeli utvrđene dobiti društva IRENA d.o.o. za 
2012.godinu  

18. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna – Pula, 

19. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
proširenju djelatnosti SŠ Buzet, 

20. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 
djelatnosti Gimnazije i strukovne škole Pazin, 

21.  
a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Povjerenstva za nadzor nad 

radom mrtvozornika na području Istarske županije, 
b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Povjerenstva za nadzor nad 

radom mrtvozornika na području Istarske županije. 
 
 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1. Verifica del verbale della 2a seduta dell'Assemblea della Regione Istriana, 
2. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni, 
3. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sull'assetto e le 

competenze degli organi amministrativi della Regione Istriana, 
4. Proposta di Delibera sulla cessazione della concessione sul demanio marittimo ai 

fini dello sfruttamento economico del porto a destinazione specifica – banchina 
„Alberi“, 

5. Proposta dell'Informazione sull'intento di assegnare concessioni sul demanio 
marittimo ai fini dello sfruttamento economico delle spiagge marine nel villaggio 
turistico „Porto Cervera“ e Zambrattia, 

6. Proposta di Delibera sulla scelta dell'offerta migliore per la concessione sul 
demanio marittimo ai fini della costruzione e dello sfruttamento economico dello ski 
-  lift nell'area di „Stella Maris“ a Umago, 

7. Proposta di Delibera sulle modifiche della Delibera sull'assegnazione della 
concessione sul demanio marittimo ai fini della costruzione e dello sfruttamento 
economico del porto a destinazione particolare ad Orsera, 

8. Proposta di Conclusione con cui si dà il consenso all'Amministrazione portuale di 
Parenzo a firmare il Contratto d'esecuzione dei lavori di risanamento e 
ampliamento della diga esistente e dei moli del porto per il traffico pubblico di Porto 
Cervera – I fase, 

9. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sul 
prolungamento dei termini d'attuazione delle misure per il miglioramento della 
produzione agricola e del Programma strategico dello sviluppo rurale della Regione 
Istriana dal 2008 al 2013 per il periodo fino alla fine del 2015, 

10. Proposta di Regolamento sull'attuazione dell'invito pubblico per i contributi statali 
assegnati dalla Regione Istriana, 

11. Proposta di Regolamento sull'uso dei mezzi del Fondo per lo sviluppo 
dell'agricoltura e dell'agriturismo dell'Istria, 
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12. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sui criteri, le 
misure e le modalità di finanziamento delle funzioni decentrate delle scuole 
elementari per il 2013, 

13. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni della Delibera sui criteri, le 
misure e le modalità di finanziamento delle funzioni decentrate delle scuole medie 
superiori e delle case dell'alunno per il 2013, 

14. Proposta di Delibera sulla modifica della Delibera sull'approvazione del Piano delle 
uscite per l'acquisto del materiale, dei pezzi di ricambio e dei servizi di 
manutenzione corrente e degli investimenti delle scuole elementari e medie 
superiori e delle case dell'alunno della Regione Istriana per il 2013, 

15.  
a. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione sul lavoro della 

Direzione e del Comitato di vigilanza della società commerciale MIH s.r.l. 
Parenzo per il 2012, 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione delle relazioni finanziarie basilari della 
società commerciale MIH s.r.l. Parenzo per il 2012, 

c. Proposta di Delibera sull'approvazione della Delibera sulla ripartizione degli utili 
della società commerciale MIH s.r.l. Parenzo per il 2012, 

d. Poposta di Delibera sull’approvazione della Delibera sull’esonero da 
responsabilità dei membri del Comitato di vigilanza della società commerciale 
MIH s.r.l. Parenzo, 

e. Proposta di Delibera sull’approvazione della Delibera sull’esonero da 
responsabilità dei membri della Direzione della società commerciale MIH s.r.l. 
Parenzo, 

16.  
a. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione della Direzione 

sull'attività della Società AZRRI- Agenzia per lo sviluppo rurale dell'Istria 
s.r.l. Pisino per il 2012 ed esonero da responsabilità al membro della 
Direzione, 

b. Proposta di Delibera sull'approvazione delle relazioni finanziarie annuali 
della Società AZRRI s.r.l. Pisino, 

c. Proposta di Delibera sull'utilizzo degli utili dell'anno finanziario 2012 
della società AZRRI s.r.l. Pisino, 

d. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione del Comitato di 
vigilanza sul controllo svolto concernente l'attività della Società AZRRI 
s.r.l. Pisino,  

17.  
a. Proposta di Delibera sull'approvazione delle relazioni finanziarie basilari 

della società IRENA s.r.l. Albona, 
b. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione della Direzione 

sull'attività della società IRENA – Agenzia regionale istriana per 
l'energia s.r.l. Albona per il 2012,  

c. Proposta di Delibera sull'approvazione della Relazione del Comitato di 
vigilanza sul controllo svolto concernente l'attività della società IRENA 
s.r.l. per il 2012, 

d. Proposta di Delibera sulla ripartizione degli utili della società IRENA s.r.l. 
per il 2012, 

18. Proposta di Delibera con cui si dà la previa approvazione alla proposta di 
Delibera sulle modifiche e integrazioni dello Statuto della Scuola di arti 
applicate e design – Pola, 

19. Proposta di Delibera con cui si dà la previa approvazione alla proposta di 
Delibera sull'ampliamento dell'attività della Scuola media superiore di 
Pinguente, 
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20. Proposta di Delibera con cui si dà la previa approvazione alla proposta di 
Delibera sull'integrazione dell'attività del Liceo e scuola d'avviamento 
professionale Pisino, 

21.  
a. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro della 

Commissione per il controllo del lavoro dei medici necroscopi sul 
territorio della Regione Istriana, 

b. Proposta del Provvedimento di destituzione del membro della 
Commissione per il controllo del lavoro dei medici necroscopi sul 
territorio della Regione Istriana. 

 

AD-1 
Verifikacija Zapisnika sa 2. sjednice Skupštine Istarske županije. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
otvara raspravu. 
 
DANIJEL FERIĆ, (SDP) 
sukladno članku 148. Poslovnika ima nekoliko primjedbi na Zapisnik. 

- na str. 13 zapisnika u kojoj se navodi ispravak netočnog navoda vijećnika 
Chiavalona, predlaže da se navedeni ispravak briše jer je u suprotnosti s 
odredbama Poslovnika, 

- na str. 15 Tedi Chiavalon nije jasno da li je replika na izlaganje Danijela Ferića 
ili na Damira Kajina na kojega se u prvoj rečenici poziva 

- na str. 15 se navodi da je Danijel Ferić – član IDS a na 23. Osman Dželil član 
stranke BDSH a na 2 str. se navodi IDS-HNS-Zeleni. 

 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
uvažava primjedbe koje se odnose na stranačku pripadnost i tehničke su naravi, a 
ostale primjedbe ne uvažava jer je tako bilo rečeno. 
 
IVICA BUTORAC, (HDZ) 
Na str. 12 krivo je napisano ime, treba stajati Ivica Butorac umjesto Vladimir Butorac. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
uvažava primjedbu i zaključuje raspravu, konstatira da će se ispravke unijeti.  
Skupština sa 42 glasova “ZA” bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova te 
s navedenim izmjenama verificira Zapisnik sa 2. sjednice Skupštine Istarske županije. 
 
AD-2 
Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE  
utvrđuje sljedeći redoslijed postavljanja vijećničkih pitanja: 
Zdenko Pliško 
Elvira Krizmanić Marjanović 
Josip Anton Rupnik 
Nevija Poropat 
Lino Kuharić 
Vili Rosanda 
Danijel Ferić  
Mirjana Galo 
Marino Roce 
Željka Hrlić 
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Mario Radešić 
Vesna Šćira Knapić 
Damir Kajin. 
 
Napominje da su formirana dva nova kluba, Klub nezavisnih vijećnika-predsjednik 
Branko Ružić, članovi Damir Kajin i Nikola Dobrila, te Klub vijećnika Hrvatski laburisti-
stranka rada, predsjednik Mario Radešić, potpredsjednik Ticijan Peruško i član Damir 
Ilić. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
utvrđuje da je sada 17,22 sati i moli vijećnike da prilikom postavljanja vijećničkih pitanja 
poštuju vremenski rok od 2 minute za pitanja i 5 minuta za odgovor. 
 
 
LINO KUHARIĆ (IDS) 
pozdravlja sve prisutne. Ima dva pitanja. 
Prvo je problem hitne medicinske pomoći o čemu se raspravljalo na prošloj sjednici 
Skupštine pa želi da se odgovori što je u međuvremenu poduzeto da se stanje popravi, 
obzirom da je sada u tijeku turistička sezona čime je broj stanovnika višestruko 
povećan, pa je taj problem važan kako za domaće stanovništvo tako i za turiste. 
Drugo pitanje vezano je uz gradnju nove bolnice. Čitamo iz tiska da je za gradnju Nove 
bolnice osigurano oko 300 milijuna kn a nešto više treba osigurati HBOR pa ga zanima 
kada se može očekivati početak gradnje bolnice. 
 
 
MIODRAG ČERINA, zamjenik Župana 
daje informaciju da je 5. srpnja održana koordinacija s gradonačelnicima Istarske 
županije s ciljem da se pokuša riješiti nastali problem oko hitne medicinske pomoći. 
Temeljem toga, u suradnji sa Zavodom za hitnu medicinu izrađen je protokol o 
zajedničkom postupanju i dostavljen je svim gradonačelnicima i ispostavama hitne 
medicinske pomoći. 
Nakon toga zajedno s pročelnicom Sonjom Grozić Živolić održava tjedne susrete s 
dr.Družetić i dr. Ivančićem gdje razmatraju nastalu situaciju i probleme. 
Razrađeni su detaljni koraci tj. detaljni protokol u postupanju tako da se na taj način 
uspjelo riješiti problem “zatvorenih vrata” hitne medicinske pomoći. 
Na inicijativu Grada Umaga 27. srpnja održan je sastanak gdje je razmotrena 
problematika u suradnji s Ministarstvom zdravlja Republike Hrvatske i Zavoda za hitnu 
medicinu Republike Hrvatske na kojem je sudjelovala pomoćnica ministra gđa Ljubica 
Đukanović s kojom će se i sutra sastati zajedno s pročelnicom Sonjom Grozić Živolić. 
Još predstoji jedna obveza a to je da do kraja rujna mjeseca, do kada je na snazi 
sadašnji protokol o postupanju, da se da naše viđenje, tj. naš, “istarski model” 
postupanja, jer se i u drugim županijama javlja isti problem. Neke nedoumice su 
riješene u suradnji s Ministarstvom zdravlja i Zavodom za hitnu medicinu Republike 
Hrvatske. 
Sljedeći koraci bit će poduzeti tijekom ovog mjeseca i nakon toga bit će podnešeno 
izvješće Skupštini o tome što nas očekuje nakon 30. rujna, odnosno kako mislimo 
nastaviti ono što smo započeli 5. srpnja. 
 
 
ŽUPAN, mr.sc. VALTER FLEGO 
Vezano za Novu opću bolnicu u Puli, navodi da želi ispraviti jednu grešku a to je da je 
300 milijuna kn odobreno od strane Erste banke i dobivena je suglasnost Vlade 
Republike Hrvatske a radi se o tome da treba osigurati još dodatnih 300 milijuna kn 
kako bi mogli ići u raspisivanje natječaja. 
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Vezano na tu temu, a između dvije Skupštine, održan je cijeli niz konstruktivnih 
sastanaka. S premijerom, ministrom i saborskim zastupnicima usuglašeno je da je to 
najvažnija tema i da je svakako potrebno napraviti još ta dva posljednja koraka koja su 
potrebna da bi se mogao raspisati natječaj. 
Prvi korak je definitivna odluka HBOR-a, jer zasad imamo samo načelnu suglasnost, a 
sljedeći korak je suglasnost, odnosno jamstvo Vlade na 300 mil kn. 
Ako sve bude u redu, a to temelji na podršci koju imamo, može se očekivati natječaj 
oko Nove godine. 
 
 
DANIJEL FERIĆ (SDP) 
postavlja pitanje Županu vezano uz brošuru Istra 2015. puna zaposlenost – trajna 
konkurentnost, Labin 22. 4. 2012. koju je malo analizirao pa želi pitati da li Župan ima 
saznanja koliko je od navedenih 199 projekata u vrijednosti od 30.348.131.129 kn 
realizirano a koja su trebala otvoriti 10.977 radnih mjesta. Radi se o vremenskom 
razdoblju od godinu i par mjeseci. Spominje se i gradnja termoelektrane Plomin 3. 
Nedavno je u Narodnim novinama izašao ažuriran popis registra proračunskih i 
izvanproračunskih korisnika, Istarska županija ima 65 proračunskih korisnika 
uključujući samu županiju, pa predlaže da županija razmisli o uvođenju lokalne riznice 
čiji bi cilj bio kvalitenije upravljanje likvidnošću proračuna i učinkovitije financijsko 
planiranje.  
 
 
ŽUPAN 
zahvaljuje vijećniku na pitanju. Svaki župan kao i svaki gradonačelnik i načelnik ima 
svoj plan pa je tako i prethodni župan imao svoj mandatni plan koji se u velikoj mjeri i 
realizirao. 
Vezano za ovdje konkretno pitanje o konkretnim projektima, ne želi se vraćati u 
prošlost nego želi pričati o perspektivi te će na sljedećoj sjednici Skupštine predstaviti 
svoj mandatni plan s konkretnim prijedlozima. 
 
DANIJEL FERIĆ (SDP) 
zahvaljuje Županu na odgovoru i izražava zadovoljstvo dobrom suradnjom s 
premijerom Zoranom Milanovićem od kojeg ima punu podršku. 
Volio bi pismeni odgovor vezano za predmentu brošuru Istra 2015. obzirom da su neki 
projekti još uvijek aktualni. 
 
ŽUPAN 
očekuje podršku svih u realizaciji svakog projekta i siguran je da će se realizirati puno 
projekata i ideja. 
Vezano za riznicu, to je jako dobra ideja i radit će se na provedbi iste. 
 
ZDENKO PLIŠKO (ISU) 
pozdravlja sve prisutne.  
Prvo pitanje odnosi se na palijativu skrb i hospicij. Pri Istarskim domovima zdravlja 
djeluje jedan tim palijativne skrbi koji je u prvih pet mjeseci ove godine ostvario više od 
1100 usluga što je više od cijele prethodne 2012. godine. Potrebe su znatno veće 
i ovo pitanje bi bilo rješivo ako bi se iznašla sredstva za financiranje još jednog tima 
palijativne skrbi pa postavlja pitanje da li je to moguće ostvariti. 
Postavlja pitanje što je s hospicijem, da li je određena lokacija i što je još potrebno 
učiniti za realizaciju istog. 
Drugo pitanje je vezano za uvođenje programa zavičajne nastave u vrtiće i škole 
Istarske županije, budući je to zacrtano i obećano u predizbornom programu župana. 
Da li je za očekivati da se ide u realizaciju i što je do sada učinjeno. 
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SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica 
pozdravlja sve prisutne. 
Izražava zadovoljstvo što se vijećnik Pliško redovno i kontinuirano informira o razvoju 
projekta palijativne skrbi. To je jedan od naših prioriteta. Na temelju više dokumenata 
koji su priznati i na razini Europske unije i stručnih udruženja a isto tako i na strateškom 
planu razvoja palijativne skrbi u Republici Hrvatskoj koji je u izradi u tijeku ove godine, 
koji nažalost ne specificira i ne formalizira sve norme i pretpostavke koje su za tu 
palijativu potrebne. 
Zbog toga je palijativna skrb ovog trenutka koordinirana od strane Upravnog odjela za 
zdravstvo Istarske županije i obuhvaća istarske domove zdravlja, bolnice ali i centre za 
socijalnu skrb, te određene udruge kao što je Liga za borbu protiv raka i domove za 
starije i nemoćne. 
U cijelom tom kompleksu mobilni tim koji djeluje u Istarskim domovima zdravlja, obavlja 
sve više usluga kućnih posjeta i on se sad sastoji od 1 liječnika i 1 medicinske sestre 
kojeg financira HZZO. Usmeno se tražilo dodavanje još jednog tima u istom sastavu 
koji bi bio plaćen od HZZO-a, međutim potvrda još nije dobivena pa će se iskoristiti 
prilika da se na sastanku s g. Đukanović ponovi ovaj zahtjev. 
Vezano za hospicij, možda nije dovoljno jasno što hospicij obvuhvaća, željeli bismo da 
obuhvaća bolničku, stacionarnu skrb pa će g. Đukanović biti prezentiran zahtjev da 
nam se odobri 20 kreveta za palijativnu skrb na nivou Županije od čega neki kreveti za 
Opću bolnicu Pula a da nekoliko kreveta bude razmješteno u stacionarima Istarskih 
domova zdravlja. 
Ako se hospicij osim tog osnaživanja promatra i kao podrška pomoći u kući onda bi 
trebalo imati jednu lokaciju na kojoj bi se mogao napraviti dnevni hospicij tj. mjesto gdje 
bi dnevno dolazili oboljeli i članovi njihovih obitelji kako bi se kroz neko kraće vrijeme 
njihova situacija olakšala i pružila im adekvatna podrška. 
Ove godine uključili smo i socijalne radnike u pružanje palijativne skrbi, uključeni su i 
educirani volonteri. Jedna veća skupina volontera fomirana je na područuju Labina 
nakon što već postoji u Poreču i Puli. 
Model se širi i teritorijalno, po kompleksnosti i kvaliteti. Pokušava se u okviru postojećih 
resursa razvijati tu djelatnost. Veliki problem su financijska sredstva, a što se tiče 
hospicija razmatrale su se lokacije, jedna je bila na mjestu Zaraznog odjela ali se 
odustalo jer se tu predviđa okretište kamiona pa nije adekvatna zbog buke. 
 
ŽUPAN 
Pitanje zavičajne nastave jedno je od jako važnih pitanja za očuvanje naše zavičajnosti 
i svih naših vrijednosti koje živimo u Istri. 
Iz tog razloga sada nakon izbora idemo operacionalizirati te ideje koje nas čine 
drukčijim i koje trebamo braniti u ujedinjenoj Europi. 
Želeći sačuvati regionalno bogatstvo i posebnosti radimo na tome kako implementirati 
zavičajnu nastavu u vrtiće, osnovne i srednje škole. 
Taj projekt institucionalizacije zavičajne nastave u Istarskoj županiji je projekt u koji 
treba ići mudro i sustavno i iz tog razloga već sljedeći tjedan će objaviti javni poziv da 
se jave svi sugrađani, stručnjaci, koji žele sudjelovati u radu. Bit će najprije formiran 
glavni tim koji će nadzirati sav taj projekt, usmjeravati i koordinirati taj proces i koji će 
imenovati timove za pojedina područja kako bismo vrlo konkretno definirali cijeli 
proces. To je ozbiljan posao koji mora biti dobro osmišljen da se ne dogodi greška. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
produžava vrijeme za 5 minuta za vijećnička pitanja. 

 
MARINO ROCE (HDZ) 
Prvo pitanje je pitanje željeznice, obzirom da su se sve političke opcije složile da 
željeznica u Istri mora funkcionirati pa pita u kojem pravcu se djeluje? 
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Drugo pitanje je vezano za Kaštijun. Budući da su u EU propisane kazne ako se ne 
zbrinjava otpad a i Vlada donosi zakonsku obvezu da se ide u tom pravcu, pita da li je 
Županija u tom pogledu izvršila reviziju projekta pošto su se svi ulazni parametri smeća 
na temelju kojih se projektirao Kaštijun, promijenili u količini i vrsti? 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik 
želi napomenuti da količine otpada koje će se tamo zbrinjavati već su proračunate na 
smanjenje koje se treba dogoditi kod selektiranja svih otpada u općinama i gradovima. 
Novim zakonom o otpadu još jednom je to potvrđeno. Mi kao županija nismo nadležni 
za taj segment jer Kaštijun će u reciklažnim dvorištima sa svojim vozilima preuzimati taj 
otpad i što više otpada bude selektirano manje će ga pristizati na Kaštijun. U svim 
studijama sve je to uzeto u obzir. 
 
ŽUPAN 
Istina je da smo se svi složili oko budućeg razvoja željeznice u Istri i da je željeznica 
preduvjet razvoja. Vođen takvom idejom razgovarao je s ministrom Hajdašom 
Dončićem vezano za spajanje istarske i slovenske željeznice, odnosno “puštanju” 
vlakova kroz granicu intenzivnije nego do sada. Činjenica je da u ovih par mjeseci 
intenzivnije prometuju vlakovi našim željeznicama. Slovenski vlakovi prolaze, iako 
rijetko, našim željeznicama i dolaze na naš teritorij. 
Prvi korak koji ćemo nadalje poduzeti je taj da će se krajem mjeseca kolovoza sastati 
hrvatski i slovenski ministri prometa s predstavnikom županije, tj. županom i 
razgovarati o prvenstveno većem prometu vlakova, kako teretnog tako i putničkog 
prometa, a što je još važnije o razvoju željeznice u Istri. Prvenstveno se to odnosi na 
tunel koji treba izgraditi kroz Učku da bismo se spojili s Rijekom. 
Jasno da ministarstvo najviše forsira prugu Rijeka Zagreb i aplicira se na EU fondove, 
međutim ne možemo se pomiriti da se po tom pitanju u Istri ništa ne radi i uvjeren je da 
se može naći novac za projekte u proračunskom razdoblju 2014.-2020. da možemo 
konkurirati za EU fondove jer najgore je ništa ne raditi po tom pitanju. 
 
 
MARINO ROCE (HDZ) 
zahvaljuje na odgovoru ali vezano na Kaštijun raspravljalo se o RDL gorivu a sastav 
RDL goriva čine najviše karton i plastika koji se najlakše odvaja, pa pita da li su baš svi 
parametri uključeni jer je veliki dio tog projekta bio uključen na izdvajanje RDL goriva? 
 
NEVIJA POROPAT (IDS) 
postavlja pitanje prijema programa HTV-a preko satelita. 
Od danas 1. kolovoza, program HTV-a nije moguće primati preko postojećeg satelita, 
već je HTV iskoristio svoj monopol i premjestio programske pakete na drugi 
transponder, a koji se nalazi na drugom satelitu, njima naravno jeftiniji. 
Uz prijašnje probleme oko prijema digitalnog signala to je od danas još jedan dodatni 
problem kod praćenja televizijskog programa. 
HTV koristi svoj monopol, oni će svoju RTV pretplatu dobiti a građani moraju plaćati 
pretplatu a morat će baciti postojeću opremu i kupiti novu ako žele gledati te programe, 
a nova oprema koštat će ih od 400-1200 kn za “normalno” kućanstvo, ili pak će morati 
uzeti programske pakete koji se nude uz plaćanje 75,00 kn po mjesečno. 
Moli Župana za odgovor. 
 
MIODRAG ČERINA, zamjenik župana 
Upoznati smo s tim problemom jer smo jutros dobili par mailova sugrađana koji 
upozoravaju na postojeći problem 
Intervenirali smo vezano za problem digitalne TV na način da smo uspostavili kontakt s 
ministrom i s povjerenikom za zaštitu potrošača g. Mimicom i očekujemo s njim 
sastanak drugi tjedan. 
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Što se tiče ovog novonastalog problema, dobili smo mailove građana koji se bune da 
moraju investirati u novu opremu ako žele pratiti program državne televizije, pa smo u 
dogovoru sa Županom odlučili da se reagira na HTV-u. 
Znači u prvom dijelu problema očekuje se pomoć g. Mimice a u drugom adresa na koju 
se treba obratiti je HTV i to ćemo učiniti. 
 
MARIO RADEŠIĆ (HRVATSKI LABURISTI-STRANKA RADA) 
pozdravlja sve prisutne. Imao bi pitanje za pročelnika Upravnog odjela za turizam i za 
župana.  
Radi se o trenutno jednoj od aktualnih tema za razvoj turističkog proizvoda a to su 
kamp odmorišta. Ova ciljna skupina je dosta brojna, u Europi broji oko 3,5 milijuna 
kamp vozila, oko 6.000 kamp odmorišta u Europi, od toga u Sloveniji 250, u Italiji 1000 
a mi imamo jedno kamp odmorište kod Motovuna i nekoliko u pripremi a što otežava 
prostorno planska dokumentacija. 
Po nekim analizama u pitanju je oko 100.000 noćenja i oko 7 milijuna eura prihoda koja 
se gube zbog nedostatka kamp odmorišta . 
Pojednostavljenje uvjeta u prostorno planskoj dokumentaciji na što ukazuje i 
Ministarstvo turizma pogodovalo bi da se u roku od dvije godine organizira oko 20-tak 
kamp odmorišta u Istri što bi pridonijelo razvoju turizma i spriječilo kampiranje na crno. 
Sljedeće pitanje odnosi se na strategiju razvoja malih obiteljskih hotela tj. stvaranju 
uvjeta za ekspanziju malog hoteljerstva u Istri i osiguranju potrebnih investicijskih 
fondova i subvencioniranih kreditnih linija. 
 
BRANKO CURIĆ, pročelnik 
pozdravlja sve prisutne. Vezano za kamp odmorišta to je dobro postavljeno pitanje. 
Poznato je da je da je Istra izrazito jaka kamping destinacija, ima oko 40-tak kampova 
s preko 150 000 mjesta. 
To ne znači da nema mjesta i za kamping odmorišta a isto tako i za otvaranje malih 
kampova u unutrašnjosti Istre. 
To su dva različita interesna koncepta na kojima treba dosta intenzivno raditi. Postoje 
problemi oko prostorno planske dokumentacije a to je u velikoj mjeri u ingerenciji naših 
općina i gradova. 
Nada se da će u vrlo kratkom roku moći informirati vijećnike s više konkretnih 
informacija oko toga kako bi se iskoristile sve mogućnosti za smanjenje kampiranja 
koja nisu registrirana i kako bi se povećao prihod. 
Što se tiče pitanja vezano za male hotele, na nivou Republike Hrvatske je vrlo dobro 
organizirana strukovna udruga malih obiteljskih hotela čiji su i naši članovi iz Istre vrlo 
aktivni. 
Predsjednik udruge je i član turističkog vijeća Hrvatske turističke zajednice  
Problem je što je izgradnja hotela visoka investicija, za izgradnju malog hotela od 50-
tak kreveta ili 20-tak soba investicija iznosi oko 50-100 tisuća eura po sobi. Isto tako 
povrat investicije u hoteljerstvu je spor što znači da će se takvi projekti realizirati ako se 
omogući sustav pomoći poduzetnicima.  
Izuzetno je potrebna takva struktura smještaja koja nedostaje, međutim radi se o 
ozbiljnim projektima i bez pomoći strukturnih fondova kao i pomoći ministarstva, 
županije i gradova bit će ih teško realizirati. 
 
ŽUPAN 
Ne treba ponavljati da je upravo taj dio tržišne niše koju pokrivaju mali obiteljski 
kampovi i hoteli po procjenama stručnjaka u turizmu ona niša koja hoće rasti. 
Javni sektor može najviše pomoći različitim intervencijama u tom segmentu tj. 
stvaranjem pretpostavki za njihovu gradnju, ali ključno je na koji način će uputiti  
inicijativu prema općinama, gradovima i privatnim poduzetnicima i onda slijedom toga 
svi skupa to znati inkorporirati u prostorni plan Istarske županije. 
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Mali kampovi u unutrašnjosti Istre s ulaganjem od 25 - 35 tisuća eura jedan su od 
stupova razvoja turizma na tom području. 
Ova sezona treba poručiti kako treba otvoriti vrata novim ponudama u Istri. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ (HNS) 
pozdravlja sve prisutne, upućuje pitanje županu. Ministarstvo gospodarstva Republike 
Hrvatske na čelu s HNS-ovim ministrom Vrdoljakom, dodijelilo je Istarskoj županiji u 
odnosu na druge županije, najveći iznos sredstava iz jamstvenog fonda za 
prerađivačku industriju i inovacije u prerađivačkoj industriji u 2013. godini. Radi se o 
4.680.000 kn, i postavlja pitanje obzirom da će se sredstva koristiti za osiguranje 
kredita da li su to ukupna sredstva i kada će biti omogućeno podnošenje zahtjeva za 
dobivanje tih kredita? 
 
ŽUPAN 
zahvaljuje na kratkom i egzaktnom pitanju. Jučer je u Varaždinu bilo potpisivanje 
ugovora između Istarske županije i Ministarstva gospodarstva, radi se o jamstvenom 
fondu. Mi kao Istarska županija dobit ćemo novac na žiro račun a u naše ime to će 
provoditi Istarska razvojna agencija koja će jamčiti obrtnicima i poduzetnicima koji se 
bave prerađivačkom djelatnošću određeni postotak kredita. Na taj način stvara se 
jedan veliki multiplikativni efekt.  
U Hrvatskoj obrtničkoj komori razgovarano je da će cijela ta linija krenuti 1. rujna ove 
godine. 
 
MIRJANA GALO (SDSS) 
pozdravlja sve prisutne. Prije nekoliko godina osnovana je na nivou Istarske županije 
Koordinacija za ljudska prava na čijem je čelu bila Orijana Lukić. Nakon saznanja da je 
Orijana Lukić kršila radna, ženska i ljudska prava svojim djelatnicama ta je Koordinacija 
nestala. 
Član te Koordinacije bio je i član udruge Homo. U protekle četiri godine, tri puta je 
postavila pitanje što se događa s tom Koordinacijom i nikada nije dobila odgovor. 
Na stranicama Vladinog ureda za ljudska prava stoji podatak da ta Koordinacija postoji 
i funkcionira. 
Kao dugogodišnja aktivistica u zaštiti ljudskih prava zna da je takva Koordinacija 
potrebna. 
Smatra da se u Istarskoj županiji krše ljudska i manjinska prava i događaju najdublje 
povrede ljudskih prava. 
Navodi da su unazad tri godine ubijene dvije žene srpske nacionalnosti i da nikad nisu 
pronađene ubojice i smatra da kad bi postojala takva Koordinacija da bi se bilo 
postavilo pitanje rješavanja tih slučajeva. 
Postavlja pitanje što je s tom Koordinacijom, zašto ne funkcionira i da li će se osnovati 
pod novim imenom? 
Drugo pitanje se tiče isteka roka za podnošenje zahtjeva za stanarsko zbrinjavanje 
građana istjeranih iz stanova u proteklih 20 godina. Ima podatak da je preko 730 obitelji 
istjerano iz stanova. 
Postavlja pitanje što je Istarska županija napravila da olakša situaciju tim građanima 
pogotovo zato što policija takvim građanima odbija izdati domovnicu s obrazloženjem 
da su opasni po ustavni poredak Republike Hrvatske, što je netočno. 
Traži i da se osnuje komisija koja bi istražila što se događa i pokrenula neke vidove 
pomoći. 
 
VESNA IVANČIĆ, tajnica Skupštine 
Točno je da je Koordinacija prestala s djelovanjem. Skupština Istarske Županije je 
imala i Odbor za ljudska prava koji je preuzeo poslove Koordinacije. 
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Na kraju mandata tog Odbora bilo je postavljeno pitanje ponovnog aktualiziranja pitanja 
Koordinacije i ono će se pojaviti u Poslovniku Skupštine kod izmjena Poslovnika kao 
tijelo, pa će se moći aktualizirati rad tog tijela. 
 
MIODRAG ČERINA, zamjenik župana 
zahvaljuje na pitanju i neće se složiti s ocjenom da se u Istarskoj županiji krše ljudska 
prava. 
Prihvatit će inicijativu osobno i vidjeti kako se može pomoći građanima, s ogradom da 
se Istarska županija ne može miješati u rad državnih organa tj policije i još jednom 
naglašava da ne prihvaća ocjenu da se u Istarskoj županiji krše ljudska prava. 
 
MIRJANA GALO (SDSS) 
ima podatke građana koji svakodnevno dolaze s pritužbama i mole pomoć i smatra da 
se itekako krše ljudska prava i da svi skupa trebamo sve poduzeti i napraviti da takvih 
kršenja ne bude. 
Na prošloj sjednici tražila je pismeni odgovor po pitanju Vijeća srpske nacionalne 
manjine pa pita zašto nije dobila odgovor? 
 
MIODRAG ČERINA, zamjenik župana 
Odgovor je spreman, dostavit će ga odmah ujutro ili već večeras. 
 
JOSIP ANTON RUPNIK (ZELENI) 

1. “U nekoliko navrata sam već predlagao, da na Skupštini naše županije uvrstimo 
na dnevni red raspravu o gospodarskim subjektima, kako bi se upoznali s 
njihovom problematikom. Na osnovu takve rasprave upoznali bi se detaljnije o 
pozitivnim kretanjima ali i negativnim kretanjima u dotičnim tvrtkama na što bi 
se moglo pravovremeno utjecati na poslovanje, a ne da saznamo iz medija o 
štrajkovima ili stečaju pojedinih tvrtki i tada je već kasno za bilo kakvu 
intervenciju. Narodna poslovica kaže bolje spriječiti nego liječiti. prema tome 
opet predlažem, da se pokrenu rasprave na sjednicama Skupštine, na kojima bi 
raspravljali o gospodrskim subjektima i tako da krenemo od velikih tvrtki sa 
preko 100 zaposlenih, a kasnije na tvrtke od 50 do 100, a u zadnjem krugu bi 
rapravljali o tvrtkama koje imaju od 20 do 50 zaposlenih. 

2. Prije 15 i pol godina donijeli smo odluku da jedan od strateških ciljeva razvoja 
gospodarstva naše županije treba biti “eko-agroturizam”. Nakon svih tih godina 
mi nemamo još nijedno eko agroturističko domaćinstvo i predložio bi da upravni 
odjeli za poljoprivredu i turizam pokrenu tu problematiku pred nadležnim 
ministarstvima, jer se još ne zna pod čijom je to nadležnošću i niti su doneseni 
standardi i propisi za to područje.” 

 
DAMIR KAJIN, (NEZAVISNI) 
postavlja pitanje u vezi Opće bolnice u Puli čiji je vlasnik još uvijek Istarska županija. 
Država nije preuzela istu, nepodmirene obveze povukle bi za sobom sve ustanove i 
županiju. 
Mašta se o gradnji nove bolnice a u ovom trenutku nema se za klimu, pacijenti i osoblje 
borave u bolnici na visokim temperaturama što je sramota za županiju. 
Predlaže ukidanje ureda u New Yorku na kojeg se troši 1.054.000 kn godišnje a tim 
sredstvima moglo bi se kupiti i postaviti klima uređaje. 
Drugo pitanje tiče se Fonović Maria i Čikada Alide iz Raše. Fonović Mario ne može 
doći do mjesta u Domu za starije i nemoćne, a Čikada Alide do uređenja krova. 
Pita da li će Istarska županija jamčiti mjesto u domu za Fonović Maria i pomoć u 
popravku krova za Čikada Alide kad to neće općina Raša? 
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ŽUPAN 
zahvaljuje na pitanju. Do pred osam mjeseci čulo se od vijećnika Kajina kako treba 
istrijanizirati Hrvatsku i kako je sve super u Istri a sada treba kroatizirati Istru. 
Naravno, ne slaže se ni s jednim ni s drugim. 
Slaže se da je situacija ozbiljna, ne treba napadati već konstruktivno razgovarati i 
zajedno s upravnim vijećem kojeg je imenovala Vlada učiniti sve da se instaliraju klime. 
Ako bi se išlo u instaliranje klime to bi stajalo oko 3-3,5 mil kn kako bi svi pacijenti imali 
isti standard. 
Izuzetno smo zainteresirani za bolnicu, nemamo osnivačka prava od pred koji mjesec. 
Sluša se struka što treba kupiti u bolnici. Ne želi predložiti ukidanje Ureda u New 
Yorku, izuzetno su važni iseljenici i turizam.  
Međutim, Ured u New Yorku postojat će ako bude rezultata. Osobno misli da je 
Istarska županije izuzetno dobro reagirala kao i kada se otvarao Ured u Bruxelesu koji 
ostvaruje dobre rezultate. 
Uštede su potrebne i zato nije za ukidanje Ureda već predlaže, a nakon razgovora sa 
direktoricom Hrvatske turističke zajednice i ministrom turizma, da imamo zajednički 
ured Hrvatske turističke zajednice i Istarske županije u New Yorku, što su oni 
objeručke prihvatili, te da se na taj način postignu bolji rezultati sa manje novaca. 
 
SONJA GROZIĆ ŽIVOLIĆ, pročelnica  
Vezano za pitanje građana Fonovića i Čikada treba biti svjestan nadležnosti koje imaju 
jedinice lokalne ili regionalne samouprave. 
Istarska županija ima nadležnost u odnosu na osnivanje i upravljanje domovima za 
starije i nemoćne. Činjenica je da je broj zahtjeva za smještaj u domove znatno veći od 
mogućnosti međutim Dom u Raši ima relativno manji pritisak. 
Bez detaljnijih informacija o konkretnim slučajevima ne može dati detaljniji odgovor. 
Jedinice lokalne samouprave prve su pozvane da pruže svojim građanima pomoć za 
podmirenje troškova stanovanja i drugih potreba. 
Ako jedinica lokalne samouprave nije to u mogućnosti, poziva da se ti građani jave 
Upravnom odjelu za zdravstvo koji će kontaktirati lokalnu samoupravu u Raši da vidi o 
čemu se radi. 
 
DAMIR KAJIN, (NEZAVISNI) 
navodi da nije točno da želi “kroatizirat” Istru. Neophodno je da se u bolnici instaliraju 
klime. Smatra da se projekti ne grade samo županijskim novcem već itekako državnim 
novcem, spušteno je 1.300.000 kn (npr.kampus rotor,ceste bolnica, željeznica). 
 
VILI ROSANDA (IDS) 
daje inicijativu za pokretanje postupka prikupljanja potrebne dokumentacije za izradu 
biciklističkih staza na Medulinskoj i Premanturskoj cesti na kojima tokom cijele godine 
dolazi do drastičnih povećanja prometa a naročito u vrijeme turističke sezone, uvelike i 
zbog biciklista koji se kreću tim cestama. 
Uređenjem tih staza olakšao bi se promet i stvorila dodatna vrijednost na tom području,  
kao i podigao faktor sigurnosti u prometu. 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik 
To su županijske ceste, puno je prometa na njima. Podržava svakako ovu inicijativu. 
Općina Medulin je već nešto učinila u tom smislu. Potrebno je uključiti i Grad Pulu pa 
predlaže da se po tom pitanju sastanu predstavnici općine Medulin, Premanture, Grada 
Pule i ŽUC-a i da utvrde program vezano za tu aktivnost, da uvrste u svoje planove 
projektiranje, otkup, parcelaciju i sve što je potrebno da se realiziraju takve biciklističke 
staze. 
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VESNA ŠĆIRA KNAPIĆ (IDS) 
pozdravlja sve prisutne. Čuli smo informaciju da su Hrvatske pošte pokrenule inicijativu 
za zatvaranje poštanskih ureda koji posluju s gubitkom a to su poštanski uredi u 
Galižani, Trgetu, Pićnu, Lanišću, Momjanu i Banjolama gdje je ured već zatvoren. 
Može li Istarska županija intervenirati kod Hrvatskih pošta da se zatvaranje ne dogodi 
budući da su ti poštanski uredi od velikog interesa za građane u tim mjestima? 
 
ŽUPAN 
Činjenica je da taj proces racionalizacije poslovanja Hrvatskih pošta traje već 
godinama. 
Preuzima obvezu da razgovara s Hrvatskom poštom kojoj ne bi profit smio biti osnovni 
smisao poslovanja. 
Učinit će napor da se zajedno s dotičnim općinama pronađu modeli kako bi poštanski 
uredi nastavili djelovati u tim mjestima, jer je pošta jedan od simbola tih malih mjesta. 
 
ŽELJKA HRLIĆ (HDZ) 
pozdravlja sve pristutne i pita da li je u gradu Poreču zaživio 2. tim hitne pomoći kao 
što je obećano na prošloj sjednici i da li umaška hitna pomoć odlazi na ispomoć u 
Poreč ili je stacionirana samo u Umagu? 
 
MIODRAG ČERINA, zamjenik župana 
Dodatni tim hitne medicinske pomoći u Poreču zaživio je praktički sutradan. Isti takav 
model ponuđen je i drugim gradovima u Istarskoj županiji.  
Smatra da svi pomalo griješimo, u smislu da ne postoji hitna pomoć Umaga, Poreča, 
itd., već postoji samo hitna pomoć Istarske županije koja ako bi bilo potrebe, mora 
reagirati i pomoći u bilo kojem dijelu Istarske županije. Za sada nasreću takvih potreba 
i situacija nije bilo.  
Ako do toga i dođe, vrata hitne pomoći u Umagu neće biti zatvorena. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zaključuje 2. točku dnevnog reda Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije. 
 
AD-3 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu 
upravnih tijela Istarske županije, 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
daje riječ Županu. 
 
ŽUPAN 
U županijskoj upravi je u ova dva mjeseca uspio snimiti situaciju iz jednog svog kuta za 
koji je siguran da je objektivan i realan i stoga predlaže određene promjene. 
Smatra da je uvijek kvaliteta iznad kvantitete i ne želi biti opterećen brojem odjela ali 
važno je kvalitetno izvršavanje zadataka. 
Jedan čovjek može raditi na dnevnoj bazi i operativnoj razini a 5 do 7 ljudi pa je tako 
otprilike posložena ova shema. 
Služba za javnu nabavu će se izdvojiti i biti neovisno tijelo kao što je to Služba za 
reviziju. 
Predlaže se zbog operativnosti i funkcionalnosti i racionalizacije spajanje dva odjela u 
jedan Upravni odjel za decentralizaciju, lokalnu i područnu (regionalnu) samoupravu, 
prostorno uređenje i gradnju. 
To će biti jedan po broju ljudi veliki odjel, ali to je dobro iz navedenih razloga, jer upravo 
sada imamo probleme oko legalizacije na velikom broju predmeta i trebat će veliki 
angažman, a to je korak naprijed za rješavanje tog problema. 
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Na klupama je amandman kojim se stupanje na snagu mijenja sa 1. rujna na 
1.listopada, isključivo iz tehničkih razloga. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
otvara raspravu po Klubovima. 
 
DANIJEL FERIĆ u ime Kluba SDP-SDSS-SDA 
pozdravlja županovu hrabrost za promjene premda nisu u obimu kako bi željeli, tim 
više što je to bio dio njihovog izbornog programa. 
Analizirajući ovaj prijedlog i sadašnje ustrojstvo upravnih tijela u Istarskoj županiji vidi 
se da su te promjene poprilično male. 
U svakom slučaju pozdravlja osnivanje Službe za javnu nabavu iako misli da je glavni 
razlog osnivanja te službe, preporuka Državnog ureda za reviziju. 
Ono što se čini da ne ide u smjeru racionalizacije prema dostupnim podacima je da 
imamo upravne odjele koji broje skroman broj djelatnika od 3 do 10. 
Neki upravni odjeli su izuzetno kompatibilni kao turizam koji broji četiri djelatnika i 
gospodarstvo sedam djelatnika pa ne vidi razloga zašto se da dva odjela ne bi 
objedinila jer smatra da bi to bilo kvalitetnije rješenje. 
Smatra da je to mali korak za racionalizaciju ali nada se da se na tome neće stati i da 
će Župan uskoro izaći sa prijedlogom rješenja sa daleko racionalnijim rješenjima. 
Izražava zabrinutost što Služba za unutarnju reviziju postoji godinama a nema ni 
jednog zaposlenog, pa ispada da je to puko zadovoljenje zakonske forme, a to bi 
trebala biti desna ruka Županu u odlučivanju jer je neovisna o drugim upravnim tijelima. 
Nada se da će se i ta Služba ekipirati i da će ubuduće biti manje primjedbi od strane 
Državnog ureda za reviziju. 
 
EVELINA BIASIOL BRKLJAČIĆ u ime Kluba HSU-HSLS 
“Con piacere constatiamo che si è iniziato con la razionalizzazione degli assesorati e 
delle spese che essi comportano. 
Presumiamo che saranno ammirati alle nostre necessità di Regione. 
Un’esempio che si potrebbe fare è unire il turismo, la cultura e lo sport, perchè sono 
situazioni competenti e sinergiche.  
Si potrebbe aplicare anche la iniziativa che i vicepresidenti sono titolari di assessorati. 
Inoltre presumiamo sia solo l’inizio e ringraziamo al presidente di aver iniziato con 
queste situazioni e si presume anche che gli assessorati sarrano portatori della loro 
responsabilità e quindi ci sarà una migliore cooperazione anche per gli stessi 
assessorati.” 
 
DAMIR KAJIN – u ime Kluba NEZAVISNIH 
Istrijanstvo nije pljačka, nije otimačina, nije granica na Učki ali najmanje je pretvaranje 
državnog u privatno. 
Ova odluka o ustrojstvu ako usporedimo ostvarenje proračuna za 2011 od 231 milijun 
kn, plan za 2012. od 284 milijuna kn te plan za 2013. od 403 milijuna kn proračunske 
veličine za 2013. godinu su nerealne pa bi Županija hitno morala u rebalans proračuna 
i odbaciti sve što nije u funkciji razvoja nego na granici sumnjivog i trebala bi u 
radikalno restrukturiranje a ne samo kozmetičko. 
Smatra da kako država ima previše ministarstava tako i županija ima previše odjela, a i 
Kabinet župana je nepotreban, služi za korumpiranje medija, organiziranje 
manifestacija, kao npr Thompsonovog koncerta u Poreču. 
Županija bi sa sedam odjela daleko bolje i funkcionalnije mogla djelovati.  
Nije nam potrebna demagogija da će se netko voziti u C5 a ne u C6, ionako C6 se više 
ni ne proizvodi. 
Ako država reže rashode mora i županija. Ispada po ovoj odluci da je sve u županiji 
ostalo isto osim što će se ova dva odjela spojiti u jedan, tobože radi legalizacije 
bespravno izgrađenih objekata. 
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Bitno je naglasiti da se troškovi u županiji više ni ne mogu pratiti što pročelnici itekako 
dobro znaju. 
Sve investicije u Istri idu iz državnog proračuna, kojeg Istrijani itekako dobro pune.  
Ponovo predlaže za početak, ukidanje ureda u New Yorku, na kojeg se troši oko milijun 
kn godišnje, što smatra da je bačen novac umjesto da se tim novcem uvede klima u 
pulsku bolnicu. 
Ima dojam da tako kako je ustrojen djelokrug rada županije, da će se županija voditi 
izvan “županijskog poglavarstva”. 
Potreban je također veći nadzor nad prostorom.  
Pita se koliko tisuća ljudi radi više u lokalnoj samupravi danas nego kad je konstituirana 
1993. godine. Smatra da se radi o barem 1.500 ljudi više. Postavlja se pitanje tko će to 
financirati.  
Želi da novoformirani odjel odradi veliki posao, da pronađe taj “istarski put” i da riješi tu 
bespravnu gradnju od koje će se opet neki novac sliti u proračune lokalne samouprave. 
Smatra da je ova odluka nedovoljno hrabra i ne može je podržati. 
Bez obzira na sve, želi sve najbolje svima i puno uspjeha u daljnjem radu. 
 
 
NEVIJA POROPAT (IDS)- povreda Poslovnika 
obraća se vijećniku Kajinu uz primjedbu da učestalo krši Poslovnik, vjeruje da je kao i 
svi vijećnici dobio Poslovnik. Budući da je i sam bio predsjednik Skupštine mogao bi 
više poštivati i Poslovnik i predsjednika Skupštine. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
moli da kad se govori o povredi Poslovnika treba reći konkretno na što se misli. 
 
TEDI CHIAVALON u ime Kluba IDS-HNS-ZELENI 
želi reći da će podržati inicijativu župana za ovakovom organizacijom, jer je on taj koji 
je direktno nadležan za izvršno funkcioniranje Istarske županije, koji svakodnevno 
mora donositi odluke i koji mora definirati kakva će biti organizacijska struktura 
njegovih stručnih službi. 
Svatko ima svoju viziju međutim najrealnija je ona koju zastupa trenutačni župan i koju 
treba podržati jednoglasno.  
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zatvara raspravu po klubovima i otvara pojedinačnu raspravu. 
 
IVICA BUTORAC (HDZ) 
pozdravlja sve prisutne. Nakon analize ovog materijala nameće se pitanje koje su to 
točno racionalizacije? Da li su samo formalne? Ako su samo formalne ne može to 
prihvatiti kao korak naprijed. Zanima ga da li se kroz tu racionalizaciju smanjuju neki 
troškovi, broj zaposlenih? To bi bila prava i suštinska racionalizacija i pravac kojim 
treba ići. 
Ako se samo spajaju dva odjela da bude jedan manje, onda to ne možemo nazvati 
racionalizacijom i to nije ispravan put. 
Kad se pogleda djelokrug odjela za lokalnu, područnu i regionalnu samoupravu to je 
ustvari odjel pravnih i zajedničkih poslova, a tako se i zove u svim ostalim županijama, 
osim u Istarskoj županiji. 
Smatra da je riječ “decentralizacija” u nazivu ovog odjela isključivo politička odluka.  
 
TEDI CHIAVALON (IDS)-ispravak netočnog navoda 
Nigdje u materijalima nije navedeno spajanje radi racionalizacije. 
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FURIO RADIN- ispravak netočnog navoda 
želi ispraviti jedan netočan navod. Kad je rečeno da su ovlasti ove Skupštine regulirane 
samo centralnim zakonom, one su regulirane i statutom za koji smo se sedam godina 
borili u Saboru, zbog koje je IDS izašao iz prve SDP-ove vlade i na kraju koji je 
prihvaćen, naravno ne na način kako smo htjeli, ali ipak se radi o drugačijem statutu 
nego što imaju ostale županije. 
Ako se želi poštivati statut ove županije morat će se govoriiti i o decentralizaciji koja je i 
ustavna kategorija. 
“Volevo dire soltanto questo. Mi dispiace che la Regione Istriana venga vista soltanto 
come una dilettante regione. Questa è una regione un po diversa delle altre regioni. 
Non vogliamo “istrianizzare” ne “croatizzare”, vogliamo rimanere semplici persone che 
amano questa terra.” 
 
SLAVICA POPADIĆ, (lista IDS-HNS-Zeleni) 
pozdravlja sve prisutne. Slaže se sa svime što je izrekao Tedi Chiavalon u ime Kluba 
ali želi izraziti i svoje osobno mišljenje. 
Županu je dano povjerenje kao i odgovornost, a neki mu žele uskratiti pravo da on sam 
organizira na najbolji način kako on misli da treba, organizaciju i rad županije i 
županijskih ureda, 
Svi imamo svoje mišljenje kako bismo organizirali, ali smatra da treba županu dati 
povjerenje da provede svoju organizaciju. 
Misli da je sramotno da kolega Kajin tako diskutira za ovom govornicom, da vrijeđa 
župana nazivajući ga nezrelim. Apelira da se s ove govornice pazi što se priča, da se 
nitko ne vrijeđa, jer ima načina da se na lijep način izrazi svoje mišljenje i svoj stav. 
 
ROCE MARINO (HDZ) 
U prvoj rečenici piše da je župan donio odluku u cilju racionalizacije i optimalizacije 
kadrova, pa smatra da ispravak navoda vijećnika Tedia Chiavalina nije točan. 
Pita koji se ciljevi racionalizacije očekuju? 
 
TANJA VRBAT (SDP) 
Izazvana raspravom oko imena odjela koji od lokalne i područne samouprave postaje 
za decentralizaciju, postavlja pitanje županu koje ovlasti smatra da ima županija po 
pitanju decentralizacije obzirom da se ona uređuje zakonom i ustavom. Razumije 
potrebu da se izloži politički stav kroz nazivlje, ali isto tako kao i drugi kolege, smatra 
da župan ima pravo urediti Kabinet i županijske odjele kako on smatra da je najbolje. 
U ime Kluba SDP-a dali su primjedbe pa se nada da će biti uvažene. 
Ova “decentralizacija” u nazivu je smeta jer smatra da se u Istri provodi centralizacija 
na razini Pule. Treba pričati o decentralizaciji na razini županije. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE  
zaključuje pojedinačnu raspravu i daje riječ Županu. 
 
ŽUPAN 
Činjenica je da ova rasprava dokazuje da svatko ima svoje mišljenje, što je dobro, 
cijeni mnoge ovdje izgovorene riječi, a posebno to kako je upravo župan izvršni čovjek 
koji si treba organizirati rad sa svojim najbližim suradnicima. 
U ova dva mjeseca stekao je dojam da županijska uprava ima kapaciteta, da su to 
kvalitetni ljudi i iz tog razloga ostaje pri svom stavu  
Kvaliteta je zadovoljenje potreba korisnika a racionalizacija je najveći postignuti efekt s 
minimalnim troškovima i siguran je da će se postići najbolji efekt i najbolja kvaliteta. 
Što se tiče decentralizacije, stoji potpuno iza te riječi, decentralizaciju smatra 
kontinuiranim procesom spuštanja ovlasti, poslova, novaca i mogućnosti izvršavanja 
poslova na županijskoj razini uz poštivanje načela supsidijarnosti. 
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To se može čvrstom suradnjom s općinama i gradovima ali i traženjem od onih koji su 
na pozicijama a to je Sabor i Vlada da nam omoguće veće ovlasti i odgovornosti. Misli 
da na tom području treba još puno raditi. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE  
zahvaljuje županu i daje predloženu Odluku na glasanje, te nakon glasanja utvrđuje da 
je Skupština sa 28 glasova ZA, 2 glasa PROTIV i 9 SUZDRŽANIH glasova donijela 
 

 
Odluku 

o izmjenama i dopunama Odluke o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Istarske 
županije 

 
 
AD-4 
Prijedlog Odluke o prestanku koncesije na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja luke posebne namjene – privezište „Alberi“, 
 
U ime predlagatelja uvodno obrazloženje podnosi pročelnik Josip Zidarić 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik 
Smisao ove odluke je prestanak koncesije tvrtki Skiper Alberi iz razloga što nisu 
izgradili luku u određenom roku. Razlog oduzimanja koncesije između ostalog je i 
nepridržavanje ugovorenog roka. Rok je istekao i nema više mogućnosti za 
produžavanje koncesije. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
otvara raspravu po Klubovima. 
 
MARINO DIMINIĆ u ime kluba HSU-HSLS 
pozdravlja sve prisutne. Predlagao je da se dopuni ova odluka i obrazloženje jer 
smatra da nije sveobuhvatna niti vjerodostojna.  
Prema ugovoru koncesionar je 2006. g. dobio koncesiju da obnovi i proširi staru lučicu 
Alberi. Međutim to se nije dogodilo pa smatra da je još prethodni župan i prethodna 
Skupština trebala donijeti takvu odluku. Ta je luka postala neupotrebljiva za domicilno 
stanovništvo jer se ne može ulaziti ni izlaziti iz luke i nastala je šteta na ribarskim 
brodovima, pa Klub HSU-HSLS predlaže da se 

- luka Alberi dovede u prvobitno stanje 
- da se nadoknadi šteta učinjena ribarima 

 
ŽELJKA HRLIĆ u ime Kluba HDZ-a 
Što se tiče same odluke smatra da nema ništa sporno. Međutim, sam ovlaštenik 
koncesije navodi da je uloženo 1.875 000 kn, pa je zanima da li se županija ogradila 
prilikom potpisivanja ugovora, da u slučaju da se nešto uloži za vrijeme trajanja 
koncesije, da nismo mi to dužni njima vratiti, a ako jesmo da li su za to osigurana 
sredstva? 
 
 
TANJA VRBAT u ime Kluba SDP-SDSS-SDA  
primjećuje da se javljaju uglavnom vijećnici s područja Bujštine koji su traumatizrani 
iskustvom s ovim subjektom već deset godina. Na tom području nije da se nije ništa 
ostvarilo, ostvarila se plaža mimo koncesije i mimo dozvola, a lučica je ostala 
neupotrebljiva koja je više desetljeća služila domicilnom stanovništvu. 
Zanima je što se misli po tom pitanju poduzeti i predlaže konkretan amandman: 
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Nakon članka 1. dodaje se novi članak 2. (članak 2. iz prijedloga odluke postaje članak 
3. prijedloga odluke) 
 
 
Dodaje se novi članak 2. kako glasi: 
 
“Članak 2. 
Ovom odlukom utvrđuje se obaveza dosadašnjeg ovlaštenika koncesije SKIPER 
HOTELI d.o.o. Savudrija da nadoknadi nanesenu štetu domicilnim ribarima i 
stanovništvu vraćanjem lučice u prvobitno uporabno stanje. 
 
OBRAZLOŽENJE 
Na području koncesije nalazila se ribarska lučica koju su desetljećima koristili lokalni 
stanovnici i mali ribari. Ista je uništena prilikom gradnje nove lučice koja je premala, 
neosigurana od jake bure te nema uporabnu vrijednost jer se brodice ne mogu 
privezati niti ući u lučicu jer je ulaz onemogućen plovilima radi kamenog bloka koji je 
postavljen u moru na ulazu u lučicu.” 
 
 
Smatra da je ovo područje devastirano, da nije moguće koristiti lučicu i da županija 
mora nešto poduzeti za vraćanje lučice svojoj svrsi. 
 
Predlaže da se ili odgodi donošenje ove odluke ili da se prihvati predloženi amandman. 
 
 
TEDI CHIAVALON u ime Kluba IDS-HNS-ZELENI 
Iako ne poznaje konkretnu situaciju na temelju svega rečenog bio bi za to da se ovakav 
amandman prihvati ako je pravno utemeljen. 
Želi reći da je i u ovom slučaju bila potrebna decentralizacija pa poziva sve načelnike i 
gradonačelnike da postupe kao općina Medulin i Grad Pula, da daju zahtjev županiji da 
u zakonskim okvirima prenese prava na općine kako bi raspolagali i upravljali svojim 
područjem i dodjeljivali koncesije. 
Na ovom konkretnom predmetu vidi se da je sustav zakazao i da su ljudi možda i 
nepovratno oštećeni i to je primjer u praksi kako je decentralizacija dobra i kako 
decentralizacija uvijek štiti “malog čovika”. 
 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zaključuje raspravu po klubovima i otvara pojedinačnu raspravu. 
 
MARINO ROCE (HDZ) 
predložio bi da netko iz pravne službe da pojašnjenje, jer zakonom o koncesiji 
predviđeno je da nakon isteka koncesije, treba nadoknaditi vrijednost koja je povećana 
zemljištu. 
Pita da li je područje koncesije samo lučica ili i plaža, da ne ispadne da smo mi još 
njima nešto dužni platiti kroz eventualne sudske procese koji bi se eventualno vodili. 
Nije siguran da je ovo do kraja spremno za donošenje odluke, iako se slaže da se 
koncesija prekine ako se ništa ne radi. 
 
DANIJEL FERIĆ (SDP) 
Već je dosta toga rečeno ali volio bi dobiti informaciju, budući da nije navedeno u 
obrazloženju, koliki je dug tvrtke SKIPER HOTELI d.o.o. prema Istarskoj županiji i što 
je Istarska županija poduzela da bi zaštitila svoje interese, da li je izuzela odgovarajuće 
instrumente za naplatu potraživanja jer je davatelj koncesije odgovoran za pravodobnu 
i potpunu naplatu naknade za koncesije. 
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PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
poziva predlagatelja da se očituje o ovoj situaciji. 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik 
Već je prethodno naglasio da je Istarska županija koncesiju dala na temelju plana 
grada Umaga. U tom planu je navedeno i predviđeno 10 vezova za lokalno 
stanovništvo i 20 za SKIPER i temeljem toga je dana koncesija. Nažalost nije se 
dogodila ta koncesija, nije se izgradilo, u prvom navratu izgradila se lučica koja je 
stradala u neveri i nastala je šteta. Zahtjev županije je bio da se izgradi sigurna lučica, 
dodatno su uložena sredstva i izgradio se lukobran, međutim suradnja između lokalnog 
stanovništva i njih više nije bila moguća. 
Što se tiče naknade štete misli da su oni kao vlasnici brodova trebali pokrenuti spor 
prema tvrtki.  
Koncesija će prestati samim datumom isteka koncesije a ovom odlukom se to samo 
potvrđuje. Sve ostalo nakon te koncesije je u rukama grada Umaga koji može davati 
koncesijska odobrenja.  
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
pita da li predlagatelj prihvaća amandmane. Predlaže da se amandmani dobro 
pogledaju, prouče i da se ta odluka donese na sljedećoj sjednici. 
 
ŽUPAN 
Na temelju diskusije predlaže da si uzmemo vremena da ne napravimo grešku, da se 
utvrde sve činjenice, da se angažira pravnika i da za sljedeću Skupštinu imamo 
egzaktan prijedlog. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
Temeljem čl 84. Poslovnika prekida ovu točku dnevnog reda. Amandami će se dostaviti 
županu. Klub HSU-HSLS suglasan je s tekstom amandmana kluba SDP-a i kao takav 
ide županu i u proceduru. 
 
 
AD-5 
Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja  koncesija na pomorskom dobru u svrhu 
gospodarskog korištenja morskih plaža u TN „Červar – Porat“ i Zambratiji 
 
Uvodno obrazloženje po ovoj točki daje pročelnik Josip Zidarić 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik 
Ovo je obavijest o namjeri davanja koncesije u turističkom naselju Červar Porat i 
Zambratija. Radi se o aquaganu u Červar Portu i o plaži u Zambratiji. Svi elementi koji 
su navedeni identični su kao i kod drugih obavijesti kod davanja koncesija. Ako 
Skupština ovo usvoji ide se u proceduru objavljivanja koncesija u Narodnim novinama. 
Za razliku od drugih, ovdje se predlaže koncesija za aquagan na pet godina a za plažu 
10 godina. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
izražava dilemu oko ovog prijedloga i traži dodatno obrazloženje. 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik 
Nakon donošenja ove odluke dužni smo obavijestiti lokalnu samoupravu, to isto smo 
učinili i kod prijašnje odluke kod plaže u Poreču. Lokalna samouprava će imati prilike 
izjasniti se oko toga. Ako se odgodila prethodna točka i ako smo dosljedni, smatra da 
trebamo odgoditi i ovu točku dnevnog reda. 
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PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
nakon pristanka predlagatelja odgađa ovu točku dnevnog reda za sljedeću Skupštinu. 
 
AD-6 
Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za koncesiju na 
pomorskom dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja ski - lifta na 
lokaciji „Stella Maris“ u Umagu, 
 
Uvodno obrazloženje daje pročelnik Josip Zidarić. 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik 
Skupština Istarske županije donijela je potrebne odluke, komisija je utvrdila da je 
povoljniji ponuđač tvrtka G.M. korporacija iz Umaga. U predmetu je vidljiv cijeli 
postupak i ocjenjivanje i temeljem tih podataka spomenuta tvrtka je povoljnija pa 
slijedom toga predlaže potpisivanje ugovora. 
 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
otvara raspravu po Klubovima. 
 
MARINO DIMINIĆ u ime Kluba HSU-HSLS 
Suradnja u lokalnoj samoupavi sa županijom u vezi koncesija u prošloj godini bila je 
jako dobra. Što se tiče Zambratije i Crvenog Vrha smatra da se to može prihvatiti. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
napominje da smo tu točku već odgodili i da sada raspravljamo o sljedećoj točki 
 
 
ŽELJKA HRLIĆ u ime Kluba HDZ-a 
Dobila je informaciju da izgradnja tog ski lifta ne bi smjela koštati više od 1 milijun kn, 
ovdje je ponuđeno 6.751.000 kn pa konkretno pita da li se županija u ugovoru o 
koncesiji osigurala da se garantira ta investicija ili ako se ne desi investicija, da li se 
koncesija prekida? 
 
DANIJEL FERIĆ u ime Kluba SDP-SDSS-SDA  
U Klubu SDP-a podržavaju sve što može unaprijediti turizam pa i ovo gospodarsko 
korištenje ski lifta u Stela Marisu. Ali ima primjedbu pa su uputili amandan. Uvjeren je 
da će u roku manjem od godinu dana doći do odustajanja od koncesije zbog enormnih 
disproporcija u ponudama. Smatra da se povjerenstvo odlučilo za ponuditelja koji nema 
iskustva na tom području a i uvidom u financijska izvješća vidljivo je da se radi o 
izuzetno problematičnom poduzetniku. 
Predlaže sljedeći amandman. 
 
“Naknada za koncesiju podložna je promjenama temeljem indeksa potrošačkih cijena, 
slijedom tržišne cjenovne fluktuacije javnog ili drugog dobra od interesa za Republiku 
Hrvatsku koje je predmet koncesije i/ili izmjenama posebnog zakona u dijelu kojim se 
uređuje visina i način plaćanja naknade za koncesiju”. 
 
TEDI CHIAVALON u ime Kluba IDS-HNS-ZELENI 
predlaže službama da u ovaj ugovor kao i u sve ostale ugovore ugrade institut 
garancije banke kojim će jedan postotak od investicije biti za pokriće nastalih šteta i 
svega što bi proizašlo neprovođenjem i ne držanjem ovih naših zaključaka. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zaključuje raspravu po Klubovima i otvara pojedinačnu raspravu 
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VILI ROSANDA (IDS) 
Budući da ima iskustva oko ski liftova smatra da ova ponuda od 920.000 kn neće 
zadovoljiti uvjete niti kvalitetu jer realna cijena jednog takvog objekta iznosi najmanje 
350.000 eura + PDV. 
 
DANIJEL FERIĆ (SDP) 
ne sumnja da Županija ne brani svoje interese ali zbog interesa javnosti misli da bi bilo 
dobro prihvatiti predmetni amandman. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zaključuje raspravu i poziva predlagatelja da se očituje oko amandana kluba SDP-a. 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik 
Što se tiče amandmana treba reći da je Skupština Istarske županije 18.3.2013. donijela 
obavijest o namjeri davanja koncesije gdje je upravo tekst koji navodi da će se cijena 
mijenjati svake dvije godine.  
Slijedom navedenom smatra da je amandaman nepotrebno ugrađivati u predmetnu 
odluku ali da će se uzeti u obzir prilikom izrade teksta novih obavijesti. 
Što se tiče drugog pitanja vezano za garanciju, oba investitora izradili su studiju 
gospodarske opravdanosti gdje su navedene sve investicije i rokovi izvršenja i županija 
će to pratiti. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
daje na glasanje amandaman Danijela Ferića za kojeg je glasalo 10 vijećnika te 
konstatira da isti nije prošao pa daje na glasanje predmetnu Odluku. 
Skupština sa 31 glasom ZA bez glasova PROTIV i 7 SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

Odluku o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za koncesiju na pomorskom 
dobru u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja ski - lifta na lokaciji „Stella 

Maris“ u Umagu, 
 
 
AD 7 
Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru 
u svrhu izgradnje i gospodarskog korištenja luka posebne namjene u Vrsaru 
 
U ime predlagatelja kratko obrazloženje daje pročelnik Josip Zidarić 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik 
Navedenom odlukom korigira se odluka iz 1999. godine. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
otvara raspravu po Klubovima. 
 
MARINO ROCE u ime Kluba HDZ-a 
podržava ovu odluku ali nije jasno da li mogu komercijalna i nekomercijalna luka biti na 
istom prostoru i da li stanovništvo gubi pravo na vez? 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zaključuje raspravu po klubovima. 
 
Poziva predlagatelja da da pojašnjenje i odgovor. 
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JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik 
U dostavljenoj grafici se vidi da su to barke mještana i ostat će na tom mjestu, samo taj 
prostor koji je bio u sklopu marine sada će biti u sklopu luke javnog prometa Lučke 
uprave Poreč i ona će upravljati i gospodariti tim prostorom. 
 
Skupština sa 32 glasa ZA bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova donosi 
 
Odluku o izmjenama Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu 

izgradnje i gospodarskog korištenja luka posebne namjene u Vrsaru 
 
 
AD-8 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Poreč na potpisivanje 
Ugovora o izvođenju radova na sanaciji i dogradnji postojećeg lukobrana i 
molova luke javnog prometa Červar Porat – I. faza 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
poziva pročelnika Josipa Zidarića da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik 
smatra da je obrazloženje jasno, radi se o davanju suglasnosti Lučkoj upravi obzirom 
na veća sredstva što sama uprava ima ovlasti ugovarati i to je razlog da je taj Zaključak 
na Skupštini. 
 
Skupština bez rasprave sa 32 glasa ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH 
glasova donosi 
 

Zaključak o davanju suglasnosti Lučkoj upravi Poreč na potpisivanje 
Ugovora o izvođenju radova na sanaciji i dogradnji postojećeg lukobrana i 

molova luke javnog prometa Červar Porat – I. faza 
 
 
AD-9 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o produljenju rokova 
provedbe mjera za unaprjeđenje poljoprivredne proizvodnje i Strateškog 
programa ruralnog razvoja Istarske županije od 2008. do 2013. godine za period 
do kraja 2015. godine 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
u ime predlagatelja poziva pročelnika Milana Antolovića koji daje obrazloženje po 
točkama 9, 10 i 11. 
 
MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik 
Na 2. sjednici Skupštine donijeta je Odluka o poticajima za prijelazno razdoblje do 
2015. godine. U čl. 8. bilo je predviđeno da će Pravilnik donijeti župan a ovom 
izmjenom predlaže se da će predmetni Pravilnik donijeti Skupština IŽ. 
 
Pravilnikom o provedbi javnog poziva za državne potpore koji dodjeluje Istarska 
županija regulira se javni poziv na temelju kojeg će svi korisnici potpora koje se 
nazivaju državne potpore a isplaćivat će ih Istarska županija, a na koji će se javljati 
udruge, poljoprivrednici, OPG-i, zadruge i tvrtke koje su u vlasništvu Istarske županije i 
u mješovitom vlasništvu i svi korisnici potpora iz proračuna Istarske županije. Ovim 
Pravilnikom regulirani su korisnici, javni poziv i dodatni obrasci. Nakon provedene 
procedure povjerenstvo će analizirati pristigle prijave za poticaje i jedanput mjesečno 
objavljivat će se dodijeljeni poticaji. 
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Što se tiče drugog Pravilnika o korištenju sredstava Fonda za razvoj poljoprivrede i 
agroturizma Istre, njime se regulira način prijave korisnika kredita iz poljoprivrednog, 
ruralnog i ribarskog sektora za ulaganje putem kredita, uz fiksnu kamatu od 6% i uz 2 
godine počeka. Razlika između dosadašnjeg kreditiranja je u kreditiranju projekata iz 
strukturnih fondova EU 2014. do 2020. sa svim pripadajućim obrascima koje mora 
korisnik popuniti. 
 
 
Bez rasprave Skupština donosi sa 32 glasa ZA, bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 
 
Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o produljenju rokova provedbe mjera za 
unaprjeđenje poljoprivredne proizvodnje i Strateškog programa ruralnog razvoja 

Istarske županije od 2008. do 2013. godine za period do kraja 2015. godine 
 
 
AD 10 
Prijedlog Pravilnika o provedbi javnog poziva za državne potpore koje dodjeljuje 
Istarska županija 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
otvara raspravu po klubovima. 
 
IVICA BUTORAC u ime Klub-a HDZ-HDS 
podržava Pravilnik ali upozorava da županija mora voditi računa o transparentnosti. 
Moglo bi se desiti da se pogoduje trgovačkim društvima u vlasništvu županije koji se 
moraju ponašati i poslovati po tržišnim osnovama. Nada se da će potpore biti 
dodijeljene u svrhu razvoja, a ne u svrhu pokrivanja gubitaka poslovanja.  
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zaključuje raspravu u ime Klubova i nakon provedenog glasanja Skupština sa 32 glasa 
ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

Pravilnik o provedbi javnog poziva za državne potpore koje dodjeljuje 
Istarska županija, 

 
 
AD-11 
Prijedlog Pravilnika o korištenju sredstava Fonda za razvoj poljoprivrede i 
agroturizma Istre, 
 
Skupština bez rasprave sa 32 glasa ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH 
glasova donosi  

 
Pravilnik o korištenju sredstava Fonda za razvoj poljoprivrede i agroturizma 

Istre, 
 
 
AD-12 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i 
načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva za 2013. godinu 
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PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
poziva pročelnicu Patriciu Smoljan da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica 
Ovom Odlukom uređuju se izmjene i dopune kriterija mjerila i načina financiranja 
decentraliziranih funkcija osnovnih škola na način da uskladimo planirane rashode 
škola sa stvarnim potrebama. Ove aktivnosti odnose se na kapitalna ulaganja u 
osnovne škole. 
Ukupna planirana sredstva za kapitalne investicije za 2013. godinu definiraju se u 
iznosu od 1.500.000 kn. 
 
Skupština Istarske županije bez rasprave donosi sa 32 glasa ZA bez glasova PROTIV 
i bez SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 
financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva za 2013. godinu 

 
 
AD 13 
Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i 
načinu financiranja decentraliziranih funkcija srednjih škola i učeničkih domova 
za  2013. godinu 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
poziva pročelnicu Patriciu Smoljan da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica 
Ova Odluka odnosi se na izmjene i dopune Odluke o kriterijima i mjerilima financiranja 
decentraliziranih funkcija srednjih škola i učeničkih domova za 2013. godinu na način 
da se investicije koje su u tijeku procjenjuju na 3.500.000 mil kn. 
 
Skupština bez rasprave donosi sa 32 glasa ZA, bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH  glasova donosi 

 
Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu 

financiranja decentraliziranih funkcija srednjih škola i učeničkih domova za  
2013. godinu 

 
 
AD-14 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 
materijala, dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih i 
srednjih škola, te učeničkih domova Istarske županije za 2013. godinu 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
poziva pročelnicu Patriciu Smoljan da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje 
 
PATRICIA SMOLJAN, pročelnica 
prethodne dvije točke odnosile su se na kapitalna ulaganja, a ova točka odnosi se na 
materijalne i financijske rashode, odnosno tekuće investicijsko održavanje i izvode se u 
nešto manjem obimu.  
 
Skupština bez rasprave sa 36 glasova ZA bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH 
glasova donosi 
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Odluku o izmjeni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu materijala, 
dijelova i usluga tekućeg i investicijskog održavanja osnovnih i srednjih škola, te 

učeničkih domova Istarske županije za 2013. godinu 
 

 
AD-15 

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o radu Uprave i Nadzornog 
odbora trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč za 2012. godinu, 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju temeljnih financijskih izvješća trgovačkog 
društva MIH d.o.o. Poreč za 2012. godinu, 

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Odluke o raspodjeli dobiti trgovačkog 
društva MIH d.o.o. Poreč za 2012. godinu, 

d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Odluke o davanju razrješnice članovima 
Nadzornog odbora trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč, 

e. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Odluke o davanju razrješnice Upravi 
trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč, 

 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
daje riječ županu. 
 
ŽUPAN 
Htio bi reći da je upravo Skupština donijela jednoglasno odluku o prihvaćanju inicijative 
o objedinjavanju MIH-a i AZRRI-a te je kao župan dao nalog o operacionalizaciji te 
inicijative. Nalog je išao prema nadzornim odborima da se te dvije tvrke spoje u jednu i 
nada se da će Skupština prihvatiti cijeli niz predloženih odluka. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE  
otvara raspravu. 
Za pojedinačnu raspravu javio se vijećnik Ticijan Peruško. 
 
TICIJAN PERUŠKO (HRVATSKI LABURISTI-STRANKA RADA) 
zamolio je da mu se dostavi prijava poreza na dobit društva MIH. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zatvara raspravu. 
 
Skupština nakon provedenog glasanja sa 33 glasa ZA bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

a. Odluku o prihvaćanju Izvješća o radu Uprave i Nadzornog odbora 
trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč za 2012. godinu, 

 
 
Skupština nakon provedenog glasanja sa 33 glasa ZA bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

b. Odluku o prihvaćanju temeljnih financijskih izvješća trgovačkog društva 
MIH d.o.o. Poreč za 2012. godinu, 

 
Skupština nakon provedenog glasanja sa 33 glasa ZA bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

c. Odluku o prihvaćanju Odluke o raspodjeli dobiti trgovačkog društva MIH 
d.o.o. Poreč za 2012. godinu, 
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Skupština nakon provedenog glasanja sa 33 glasa ZA bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

d. Odluku o prihvaćanju Odluke o davanju razrješnice članovima Nadzornog 
odbora trgovačkog društva MIH d.o.o. Poreč, 

 
Skupština nakon provedenog glasanja sa 33 glasa ZA bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 

e. Odluku o prihvaćanju Odluke o davanju razrješnice Upravi trgovačkog 
društva MIH d.o.o. Poreč, 

 
 
AD-16 

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave o poslovanju 
Društva AZRRI- Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2012. 
godinu i davanje razrješnice članu Uprave, 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju godišnjih financijskih izvješća 
Društva AZRRI d.o.o. Pazin, 

c. Prijedlog Odluke o uporabi dobitka financijske 2012. godine 
Društva AZRRI d.o.o. Pazin, 

d. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora o 
obavljenom nadzoru poslovanja Društva AZRRI d.o.o. Pazin, 

 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
otvara raspravu po Klubovima. 
 
IVICA BUTORAC u ime kluba HDZ-a 
podržat će izvješće i pohvaliti projekte koje AZRRI provodi, pogotovo projekt o 
boškarinu, ali smatra da bi se AZRRI više trebao usmjeriti da pomogne malim 
proizvođačima, a manje ići u proizvodnu djelatnost za koju ne može dobiti široko 
tržište. 
Što se tiče financijskih pokazatelja traži oprez u zaduživanju, prihodi ne prate 
zaduženje, pa upozorava da treba racionalizirati troškove. 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zaključuje raspravu po Klubovima i otvara pojedinačnu raspravu 
 
TICIJAN PERUŠKO (HRVATSKI LABURISTI-STRANKA RADA) 
moli upravu da mu dostavi pasivna vremenska razgraničenja. 
Daje savjet upravi da pripazi da ne dođe u pitanje solventnost društva. 
 
GRACIJANO PREKALJ, direktor AZRRI-a 
Točno je da je na 31. 12. situacija kako je pročitana u bilanci ali to je zbog toga što je 
agencija 2012. godine kupila uljaru San Lorenzo, a za to je trebalo dobiti kredit. 
Međutim do 31.12 2012. taj kredit nije bio ishodovan nego tek u 1. mjesecu 2013. 
godine pa su ta kratkoročna zaduženja odmah u 1. mjesecu 2013. razriješena a 
dugoročna ostaju ali društvo je u razvoju i radi razvojne programe koji su u funkciji 
razvoja pojedinih gospodarskih djelatnosti. 
Razvoj se dešava prvenstveno poticanjem podizanja dugogodišnjih nasada. Županija 
je kroz njih podigla skoro 2 milijuna sadnica maslina. 
Rad se i na integralnom brandiranju vina, maslinovog ulja, pršuta, proizvoda na bazi 
autohtonih pasmina i tjestenina. 
Što se tiče drugih troškova, cilj je agencije da kreira proizvod, da ga etablira na tržište i 
onda su spremni sa svakim poduzetnikom razgovarati da uz franšizu preuzme 
određene djelatnosti. 
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Upravo kroz objedinjavanje ova dva trgovačka društva smatra da će se dobiti veći 
kapacitet i veće mogućnosti pripreme proizvodnje istarskih autohtonih proizvoda i 
zajedničkog nastupanja na tržištu. U tom smislu su izvršena ta zaduženja. 
 
Skupština nakon provedenog glasanja sa 35 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 

a. Odluku o prihvaćanju Izvješća Uprave o poslovanju Društva AZRRI- 
Agencije za ruralni razvoj Istre d.o.o. Pazin za 2012. godinu i davanje 
razrješnice članu Uprave b 

 
 
Skupština nakon provedenog glasanja sa 35 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

b. Odluku o prihvaćanju godišnjih financijskih izvješća Društva AZRRI d.o.o. 
Pazin, 

 
Skupština nakon provedenog glasanja sa 35 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

c. Odluku o uporabi dobitka financijske 2012. godine Društva AZRRI d.o.o. 
Pazin, 

 
Skupština nakon provedenog glasanja sa 35 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

d. Odluku o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora o obavljenom nadzoru 
poslovanja Društva AZRRI d.o.o. Pazin, 

 
 
AD-17 

a. Prijedlog Odluke o prihvaćanju temeljnih financijskih 
izvješća društva IRENA d.o.o. Labin, 

b. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Uprave o 
poslovanju društva IRENA – Istarska Regionalna Energetska 
Agencija za energetske djelatnosti d.o.o. Labin, za 2012. 
godinu,  

c. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora 
o obavljenom nadzoru poslovanja društva IRENA d.o.o. za 
2012. godinu, 

d. Prijedlog Odluke o raspodjeli utvrđene dobiti društva IRENA 
d.o.o. za 2012.godinu  

 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
otvara raspravu po Klubovima. 
 
TATJANA MRKONJIĆ u ime Kluba HDZ-a 
U materijalu piše da je glavni cilj projekta gradnja male solarne elektrane do kraja 
2013. pa pita gdje se gradi i u kojoj fazi je izgradnja? 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zatvara raspravu po Klubovima i otvara pojedinačnu raspravu. 
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TICIJAN PERUŠKO (HRVATSKI LABURISTI-STRANKA RADA) 
daje pozitivno mišljenje o predmetnoj točki, ali moli da mu se dostave pasivna 
vremenska razgraničenja. 
 
 
VALTER POROPAT direktor IRENA-e 
Solarna elektrana bit će izgrađena do kraja 2013. godine i montirana na krov dječjeg 
vrtića Pjerine Verbanac u Labinu. 
Što se tiče drugog pitanja, IRENA se financirala u 2012. godini sa 69% sredstava iz EU 
fondova. 
 
Nakon provedenog glasanja Skupština sa 32 glasa ZA bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

a. Odluku o prihvaćanju temeljnih financijskih izvješća društva 
IRENA d.o.o. Labin, 

 
Nakon provedenog glasanja Skupština sa 32 glasa ZA bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

b. Odluku o prihvaćanju Izvješća Uprave o poslovanju društva 
IRENA – Istarska Regionalna Energetska Agencija za 
energetske djelatnosti d.o.o. Labin, za 2012. godinu,  

 
Nakon provedenog glasanja Skupština sa 32 glasa ZA bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

c. Odluku o prihvaćanju Izvješća Nadzornog odbora o 
obavljenom nadzoru poslovanja društva IRENA d.o.o. za 
2012. godinu, 

 
Nakon provedenog glasanja Skupština sa 32 glasa ZA bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

d. Odluku o raspodjeli utvrđene dobiti društva IRENA d.o.o. za 
2012.godinu  

 
 
AD-18 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
izmjenama i dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna – Pula, 
 
Nakon uvodnog obrazloženja pročelnice Patricie Smoljan Skupština bez rasprave sa 
31 glasom ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

Odluku o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o izmjenama i 
dopunama Statuta Škole primijenjenih umjetnosti i dizajna – Pula, 

 
 
AD-19 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o 
proširenju djelatnosti SŠ Buzet, 
 
Nakon uvodnog obrazloženja pročelnice Patricie Smoljan Skupština bez rasprave sa 
31 glasom ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova donosi 
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Odluku o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o proširenju 

djelatnosti SŠ Buzet, 
 
 
AD-20 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 
djelatnosti Gimnazije i strukovne škole Pazin, 
 
Nakon uvodnog obrazloženja pročelnice Patricie Smoljan, Skupština IŽ bez rasprave, 
sa 31 glasom ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

Odluku o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o dopuni 
djelatnosti Gimnazije i strukovne škole Pazin, 

 
AD-21 

a. Prijedlog Rješenja o razrješenju člana Povjerenstva za nadzor nad radom 
mrtvozornika na području Istarske županije, 

b. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Povjerenstva za nadzor nad radom 
mrtvozornika na području Istarske županije. 

 
Nakon uvodnog obrazloženja pročelnice Patricije Smoljan, Skupština IŽ bez rasprave, 
sa 31 glasom ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

a. Rješenje o razrješenju člana Povjerenstva za nadzor nad radom 
mrtvozornika na području Istarske županije 

 
 
Nakon uvodnog obrazloženja pročelnice Patricije Smoljan, Skupština IŽ bez rasprave, 
sa 31 glasom ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova donosi 
 

b. Rješenje o imenovanju člana Povjerenstva za nadzor nad radom 
mrtvozornika na području Istarske županije 

 
 
PREDSJEDNIK SKUPŠTINE 
zaključuje sjednicu u 21,05 sati, uz napomenu da će se sljedeća sjednica Skupštine 
održati polovicom mjeseca rujna, da će se u međuvremenu provesti međustranačke 
konzultacije za članove i predsjednike radnih tijela i moli da se dostave prijedlozi za 
potpredsjednika Skupštine. 
 
 
Zapisničar       
Mirela Udovičić 
 
        Predsjednik Skupštine 
        Valter Drandić 
         


